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ZÁPISNICA 

Z 1. ZASADNUTIA KOMISIE PRE ŠKOLSTVO 

OZ V KVETOSLAVOVE 

KONANÉHO DŇA 14. 12.  2022 O 18,00 HODINE  

V ZASADAČKE OBECNÉHO ÚRADU OBCE KVETOSLAVOV 

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Členovia komisie: p. Balková, p. Frátriková, p. Krajčír, p. Novák, p. Toman, p. Horváth 

Prizvaní: p. Franková, p. Heczei, p. kontrolórka obce, poslanci OZ a členovia Rady školy   

podľa prezenčnej listiny 

Program zasadnutia: 

1. 1 1. Otvorenie, určenie zapisovateľa 
2. Schválenie programu 
3. Rokovací poriadok 
4. VZN 4/2022 
5. Výstavba ZŠ 
6. Diskusia 

 

K bodom č. 1, č. 2 

 

Zasadnutie komisie pre školstvo otvoril a viedol predseda komisie p. Horváth. Úvodom 

všetkých zúčastnených privítal a skonštatoval, že komisia má prítomnú nadpolovičnú väčšinu 

členov a je uznášaniaschopná. 

Prítomní boli oboznámení  s návrhom programu a návrhom zapisovateľa a overovateľa. 

 

Overovateľ zápisnice: p. Balková 

Zapisovateľ: p. Horváth 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: Balková, Frátriková, Krajčír, Toman, Horváth 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č.3 

 

Rokovací poriadok poslal predseda komisie všetkým členom komisie vopred emailom na 

preštudovanie. Vysvetlil, že ide o rokovací poriadok z predchádzajúceho volebného obdobia, 

ale bol aktualizovaný v roku 2019. Nikto z prítomných nevzniesol žiadnu námietku, bude tak 

len zmenený názov komisie, keďže komisia už nezahŕňa rozpočet. 

Hlasovanie: 

Prítomní: Balková, Frátriková, Krajčír, Toman, Horváth 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 4 

 

Na úvod p. Horváth uviedol ,že na webovom sídle obce je zverejnený návrh VZN 4/2022, kde 

sa upravujú najmä poplatky za ŠKD. K návrhu dostala obec pripomienky o niekoľkých 

občanov. Spomínali sa najmä chyby v texte, ktoré neodzrkadľovali aktuálnu právnu úpravu. 

Tieto budú opravené. Hlavnou témou bolo navýšenie poplatku za pobyt dieťaťa v ŠKD. 

Pôvodná sadzba 15 s TP a 30 bez TP nepokrýva ani personálne náklady. Návrh VZN počítal so 

sadzbou 20/30. Preto pán riaditeľ navrhol zvýšil až na 30/40eur za dieťa. 

Pán Krajčír namietal, že zvýšenie o 100% je radikálne. Pán Reisz spomenul, že sa poplatku 

majú navyšovať postupne a nie skokovo. Pán riaditeľ oponoval, že návrh bol už niekoľkokrát 

v minulom volebnom období, ale vždy bol zmiernený alebo zamietnutý poslancami OZ. 

Pán riaditeľ uviedol, že ŠKD navštevuje 131 detí. Pani kontrolórka vypočítala, že navýšenie 

30/40 prinesie navyše 19000 eur, čo by znížili náklady obce. 

Pán Balko navrhol zaviesť automat na zvyšovanie/znižovanie poplatku na základe vstupných 

premenných, aby poplatok kopíroval potreby a aktuálny stav, či už inflácie, doplatkov obce, 

atď. Pre krátkosť času a nutnosť opravy VZN, kvôli navyšovaniu poplatku za stravnú jednotku, 

kde pani kontrolórka uviedla, že aj tento navýšený poplatok bude musieť rodič znášať sa 

komisia zhodla, že k automatu sa môže vrátiť v budúcom roku. 

Pán riaditeľ ešte navrhol, aby rodič ktorý má v ŠKD viac ako jedno dieťa malo 50% zľavu 

z poplatku pre druhé a každé ďalšie dieťa. 

Rovnako navrhol, aby bol zavedený nový poplatok pre deti, ktoré využívajú ŠKD iba na odber 

stravy. Takýchto detí je cca 20-30 a po obede s triedou idú rovno domov. K tomuto sa komisia 

rovnako vráti v roku 2023. 

Pán Krajčír navrhol ponechať sadzby ako boli zverejnené v návrhu VZN. Pán riaditeľ ale 

poznamenal, že treba kalkulovať s tým, že od 1.1.2023 idú tarifné platy pedagogickým 

zamestnancom hore o 10%,  lete o ďalších 12% a od septembra nastúpia ďalšie vychovávateľky 

pre prvý ročník. 

Aj pán Toman navrhol ponechať sadzbu na úrovni 20/30. 

Komisia sa dohodla, že poplatok pre deti s TP v obci schváli ako bol návrh VZN na úrovni 20 

eur/dieťa mesačne, ale deti z iných obcí, ktorých počet stále rastie budú platiť 40 eur. 

 

Komisia zaviazala predsedu, aby takýto záver predniesol na OZ a odporučil ho poslancom 

schváliť v takomto znení. 

 

Hlasovanie: Balková, Frátriková, Krajčír, Novák, Toman, Horváth 

Prítomní: 6 

Za: 5 

Proti: 1 (Toman)  

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 5 

Poslanci sa dohodli, že bod č. 5 a 6 zlúčia do jedného bodu č.6 pod názvom Diskusia, keďže 

o výstavbe ZŠ v obci sa predpokladá rozsiahla diskusia bez nejakého záveru, keďže sa ide 

rozprávať o plánoch nie o konkrétnom riešení. 
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Hlasovanie: 

Prítomní: Balková, Frátriková, Krajčír, Novák, Toman, Horváth 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 6 

 

Slovo si ako prvá vzala pani starostka. Opýtala sa pána riaditeľa prečo nie je nájom za 

elokované pracoviská zaplatený už od 1.1.2022? Nedoplatky za zdravotné poistenie a odvody 

do sociálnej poisťovne takisto? Prečo na odvodoch nedoplatok za školu spolu je 218 tisíc eur? 

Pán riaditeľ vysvetlil, že nemá vedomosť o nedoplatkoch na odvodoch a mali by byť uhradené. 

Tiež uviedol, že normatív na mzdy je 44000 mesačne, ktorý je každý mesiac o 3000 eur 

prekračovaný. 

Od roku 2019 až doteraz sa na dohodovacom konaní podarilo získať 400tisíc eur. Všetky boli 

vložené do hnuteľného majetku a ten sa za posledné roky podarilo zoštvornásobiť. Vytkol obci, 

že sa nijakým dielom nepodieľa na chode školy. Ak sa z normatívu zaplatí nájom, ktoré škola 

na elokovanom pracovisku má, ostáva na platy pre 14 zamestnancov. Škola ich má 28. Ak by 

obec na seba zobrala platenie nájmu, škola by nemala žiadny problém. V budúcom roku už 

škola poplatky neutiahne a obec sa bude musieť podieľať na platbách. 

Škola žiadala v dohodovacom konaní len v roku 2022 až 190000 eur, kde pán riaditeľ oznámil, 

že tento rok škola bude vykrytá a zostatok na konci kalendárneho roku bude na nula. 

Pani kontrolórka vysvetlila ako sa financuje školstvo z normatívu. Mzdové náklady sú 46558 

eur a aktuálne sa tvorí finančný deficit vo výške 3000 eur mesačne. 

Pani kontolórka ešte doplnila, že v komunikácii s pánom riaditeľom je od jari, keď narazila na 

nedoplatky a kedy to oznámila poslancom OZ, že je možné očakávať nutný obecný doplatok 

vo výške cca 120 tis eur na konci roka. 

Pán riaditeľ spomenul, že doteraz škola dofinancovala všetky pohľadávky z dohodovacieho 

konania. 

Pani kontrolórka prišla s otázkou, prečo nebol podpísaný dodatok s r. Kaššových ako majiteľmi 

nehnuteľností, kde sídli elokované pracovisko o nevymáhaní úrokov z omeškania? 

Pán riaditeľ povedal, že „Kaššovci“ boli doteraz vždy nápomocní. 

Pán Reisz sa opýtal, prečo doteraz nebola nikdy informácia, že je škola v mínuse? 

Pán Heczei oznámil, že ak sa bude konať výberové konanie na riaditeľa školy, ktokoľvek 

nastúpi, bude mať problém s financovaním. 

Pán Balko vysvetlil z histórie ako sa rušili školské obvody a ako bol vypovedaný nám. A že pár 

rokov dozadu sme platili Miloslavovu príspevok za to, že nám zobrali deti do ich ZŠ. Preto 

navrhol zriadiť mechanizmus, aby aj deti z okolitých obcí prispievali nám na chod školy. 

Pani starostka uviedla, že bude potrebný audit, aby sa nezávisle zhodnotil stav. 

Pán riaditeľ uviedol, že budúci školský rok bude treba škole ešte pridať, keďže bude treba riešiť 

nové priestory. 
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Pán Reisz povedal, že v prvom rade verí pánovi riaditeľovi v jeho práci, ale do budúcna bude 

treba skonsolidovať financie. Pán riaditeľ spomenul, že nájsť pedagogických zamestnancov nie 

je jednoduché a za kvalitu treba zaplatiť. 

Pán Balko navrhol osloviť miestnych developerov, aby pri ich budúcej výstavbe sa podieľali 

na financovaní novej školy. 

Pán Krajčír povedal, že taký projekt tu už bol, kde developer sľuboval školu. Pán Horváth 

uviedol, že developer ponúkol iba projekt, obci by odovzdal pozemok a zákonný poplatok za 

rozvoj ponúkal ako benefit. Ďalej spomenul, že OZ nezamietlo celý projekt, pokúšali sa nájsť 

s developerom alternatívu, aby prevádzky skladov neboli v tesnom susedstve rodinných 

domov, ale na žiadnu inú alternatívu developer nepristúpil. 

Pán Horváth spomenul, že OZ a OcÚ budú kontaktovať majiteľov veľkých parciel s otázkou 

ich potenciálneho podnikateľského využitia, z ktorého by plynul poplatok za rozvoj. 

Pani starostka s pánom riaditeľom sa zúčastnili na rokovaní na MIRRI, kde bola ponúknutá 

možnosť financovania. Zhodli sa, že toto je jediná možnosť, kde môže obec získať väčší obnos 

peňazí na výstavbu ZŠ. Pán Balko aj ostatní prísediaci vyjadrili obavu, ako bude prebiehať 

vyučovanie vo fáze výstavby, aj keby financie obci schválené boli. 

Na koniec sa prítomní dohodli, že prvotne treba riešiť peniaze z MIRRI, kde čas tlačí, projekt 

je treba riešiť do konca januára 2023 a následne sa stretneme a prejdeme zostávajúce možnost i.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: Balková, Frátriková, Krajčír, Novák, Toman, Horváth 

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Záverom predseda komisie poďakoval všetkým za účasť a prínos do diskusie. 

Komisia zaviazala predsedu, aby záver z rokovania o bode č. 4 predniesol na OZ a odporučil 

poslancom schváliť zmeny do návrhu VZN 4/2022 v takom znení, ako bol schválený členmi 

komisie. 

 

 

Zapísal: Horváth 

Overil: Balková 

 

 

V Kvetoslavove 14.12.2022 

 


